Tel: **03-8959 1088**

史努比乐园

HP: 010-200 8350

南怡岛

B1. ICN08

Flight: Batik Airline (Subject to change)

KUL/ICN 2200/0550+1 OD820 ICN/KUL 0650/1230 **OD821**

Tour Fare:

行程亮点:

- ~ 旅游保险 (含 COVID 保险)
- ~ 4+5 🍲 酒店 (升级 1 晚度假村酒店)
- ~ 首尔住市区住 2 晚, 交通购物都方便
- ~ 双程内陆航班

特色餐食 Local Meals:

- ~ Ashley 自助餐 (特别安排)
- ~ 济州黑毛猪
- ~ 米其林人参鸡汤
- ~ 韩式烤肉吃到饱
- ~ 济州鲍鱼海鲜锅

网红打卡亮点:

- ~ 涂鸦秀
- ~ 网红韩服体验游览景福宫
- ~ 史努比主题乐园 (超人气 ins 公园)

注意事项:

- 1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用.
- 2. 行程所列景点, 餐食, 酒店住宿, 20kg 托运行李,来回机票及机场税,机上用餐.
- 3. 若中英文行程版本出现不一致,将以 中文版本为依据.
- 4. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准

网红韩服体验游览景福宫



Ashley 自助餐 (特别安排)



涂鸦秀



D1 吉隆坡 / 仁川 2200/0550+1

于吉隆坡国际机场集合, 乘搭客机飞往首尔仁川机场.

仁川 (1.5H) 首尔 ズ (1.5H) 济州岛 (MOB/L/D)

酒店 4 : Jeju ramada city Hall hotel or sml

景福宫 (韩服体验) 穿上传统的韩服漫步感受古代王室的氛围,游览宫殿,仿佛穿越回古代. (每周二休馆,改为德寿宫)

青瓦台 (途径外观) 青瓦台是韩国总统府, 位于首尔市中心的钟路区.

搭乘内陆航班前往济州岛 (金浦国际机场 GMP-济州国际机场 CJU)

济州 龙头岩 一个令人惊叹的自然景观, 也是济州岛最具代表性的景点之一.

神奇之路 这条公路穿越韩国的崎岖山区,提供了壮丽的自然风光和丰富的文化体验。

D3 济州岛

(B/L/D)

酒店 4 : Jeju ramada city Hall hotel or sml

城山日出峰 这座山峰以其壮丽的景色和观赏日出的绝佳位置而闻名于世,高约182米,其独特的地质形态和位置.

城邑民俗村 史悠久的建筑和文化遗产而闻名,了解韩国丰富多彩的文化遗产,感受到传统与现代的融合之美.

史努比乐园 是以史努比为主题的超人气 ins 公园, 必将让你沉浸在童话般的世界中.

泰迪熊野生博物馆 (赠送纪念品) 各种形式的泰迪熊, 包括传统的玩具泰迪熊, 手工制作的艺术品,

济州岛 ズ (1.5H) 首尔 (1H) 江原道 (B/L/D) 搭乘内陆航班前往金浦 (济州国际机场 CJU-金浦国际机场 GMP)

南怡岛+游船 因韩国热门电视剧冬季恋歌的拍摄地而闻名. 欣赏美丽的景色, 体验宁静的岛屿生活.

大埔渔港 大浦港海鮮市場遠近馳名,聚集了各式各樣剛從東海捕撈上來的魚貨,一整排的攤販

D**5** 江原道 (1H) 水原 (B/L/X)

酒店 5 ®: Prumir hotel or sml

酒店 4 * : The N resort hotel or sml

雪岳山 (不含缆车) 朝鲜半岛东部太白山脉最高峰. 在韩国境内. 海拔 1708 米. 主峰大青峰.

新兴寺 是位於韓國江原道束草市的一座佛教寺廟,是大韓佛教曹溪宗的韓國東北分區總寺院

爱宝乐园 (自由卷) 是世界第七大主题乐园, 韩国最大的主题乐园.

D6 水原 (1H) 首尔 (B/L/D)

洒店 4 . : Seoul Bernoui Hotel or sml

紫菜博物馆 (DIY 泡菜制作+紫菜) 在紫菜博物馆可以见识韩国紫菜的全部制作流程

南山公园 南山 (Namsan) 位于首尔市中心, 是一个横跨中央和鍾路区的山脉.

首尔塔 (含电梯) + 爱情锁墙 是韩国首尔市的一座标志性建筑,提供壮丽的城市景观.

北村韩屋村 首尔市内一个著名的传统韩屋村

东大门市场 是韩国首尔市内最著名和繁忙的购物区之一, 也是一座集文化

光藏市场 百年韩国传统综合市场,体验韩国风土人情

_D7 首尔 (B/L/**X**)

酒店 4 : Seoul Bernoui Hotel or sml

人参专卖店、化妆品免税店、护肝宝专卖店

弘大步行街 自由的地區, 更是藝術, 地下文化蓬勃發展的重鎮

明洞商圈 韩国首尔最繁华的购物和娱乐区之一,也是游客必去的地方之一.

涂鸦秀 伴随着音乐, 舞蹈, 灯光效果等元素, 营造出一种独特的视觉和听觉体验.

D8 仁川 / 吉降坡 0650/1230 (MOB)

送往仁川国际机场办理前往吉隆坡的往返手续,结束愉快的旅程.







Tel: **03-8959 1088** HP: **010-200 8350**

8D6N Seoul | Spring/Summer/Autumn | B1. | Jeju Island | Snoopy Land | Everland+Jeju Island **B1. ICN08**

泰迪熊野生博物馆 首尔塔 (含电梯)







KUL / Incheon 2200/0550+1

Gather at Kuala Lumpur International Airport, then take a flight to Seoul Incheon Airport.

Incheon (1.5H) Seoul 🛪 (1.5H) Jeju

(MOB/L/D)

Hotel 4 🍪 : Jeju ramada city Hall hotel or similar

Gyeongbokgung Palace (Hanbok Experience) Wear traditional Hanbok experience the atmosphere of the ancient royal court. "Closed on Tuesdays, changed to Deoksugung Palace."

Blue House (Exterior Visit) - is the presidential residence of South Korea, located in the Jongno-gu district in the heart of Seoul.

Taking domestic flights to Jeju Island (Gimpo International Airport GMP - Jeju International Airport CJU)

Jeju Dragon Head Rock - A breathtaking natural landscape and one of Jeju Island's most iconic attractions.

Magical Road - This road traverses the rugged mountains of South Korea, offering magnificent natural scenery and rich cultural experiences

D**3** Jeju Island (B/L/D)

Hotel 4 :: Jeju ramada city Hall hotel or similar

Chungsan Sunrise Peak This peak is renowned for its magnificent scenery and excellent location for viewing the sunrise, standing at approximately 182 meters high. Its unique geological formations and location are noteworthy.

Traditional Village Known for its ancient architecture and cultural heritage, offering insights into South Korea's rich and diverse cultural heritage, showcasing the beauty of the blend of tradition and modernity.

Snoopy Land A super popular park themed around Snoopy, guaranteed to immerse you in a fairy tale-like world.

Teddy Bear Safari Museum (Complimentary Souvenir) Featuring various forms of teddy bears, including traditional toy teddy bears and handmade artworks.

Jeju Island **₹** (1.5H) Seoul (1H) Gangwon-do

(B/L/D)

Hotel 4 :: The N resort hotel or similar

Taking domestic flights to Gimpo (Jeju International Airport CJU - Gimpo International Airport GMP)

Nami Island + Cruise Renowned as the filming location for the popular Korean drama "Winter Sonata."

Daepo Harbor Famous for its seafood market, Daepo Harbor Seafood Market is renowned far and wide.

Gangwon-do (1H) Suwon

(B/L/X)

Hotel 5 : Prumir hotel or similar

Seoraksan (Excluding Cable Car) The highest peak in the Taebaek Mountains on the eastern part of the Korean Peninsula.

Sinheungsa Temple is the main temple of the Jogye Order of Korean Buddhism in the northeastern region of Korea.

Everland (Free Pass) The world's seventh-largest theme park and the largest theme park in South Korea.

D**6** Suwon (1H) Seoul (B/L/D)

Hotel 4 :: Seoul Bernoui Hotel or similar

Seaweed Museum (DIY Kimchi Making+Seaweed) you can witness the entire production process of Korean seaweed.

Namsan Park Namsan is located in the center of Seoul, spanning the Jung and Jongno districts, and is a mountain range in the area.

N Seoul Tower (Includes Elevator) + Love Lock Wall An iconic structure in Seoul, South Korea, offering spectacular urban views.

Bukchon Hanok Village A famous traditional Korean hanok (house) village located within Seoul.

Dongdaemun Market One of the most famous and busiest shopping areas in Seoul, South Korea, also a center of culture.

Gwangjang Market A century-old traditional comprehensive market in Korea, where you can experience Korean culture and customs.

(B/L/X)

Hotel 4 :: Seoul Bernoui Hotel or similar

Ginseng Specialty Store, Cosmetics Duty-Free Shop, Liver Protection Specialty Store

Hongdae Walking Street A free-spirited area, also a hub for art and underground culture.

Myeongdong Shopping District One of the busiest shopping and entertainment areas in Seoul, and a must-visit for tourists.

Graffiti Show Accompanied by music, dance, and lighting effects, it creates a unique visual and auditory experience.

Incheon / KUL 0650/1230

Transfer to Incheon International Airport to and return to Kuala Lumpur.

- 1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary.
- 2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board.
- 3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.
- 4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency.